

韩锋

展期: 2014年2月28日至2014年4月10日, 每日上午10点至下午6点

地点: 香格纳主空间, 上海市普陀区莫干山路50号16号楼

艺术家: 韩锋

T: +86 21-6359 3923 | F: +86 21-6359 4570 | info@shanghartgallery.com

www.shanghartgallery.com



韩锋生于1972年, 画家、装置艺术家。2008年, 获得M50创意园2008年度创意新锐评选的评委会大奖。2010年, 韩锋获得了约翰·莫尔绘画大赛(中国)的一等奖。2013年, 日本爱知三年展和英国萨奇画廊中展出了他的重要作品; 2012年, 韩锋在英国曼彻斯特华人艺术中心举办了个展; 2011年, 他的作品出现在了阿根廷的南美USHUAIA-世界的尽头双年展, 上海当代艺术馆和上海周围艺术画廊等多地展览。

* 约翰·莫尔绘画大赛 约翰·莫尔绘画大赛是最老牌(始于1957年)也是最知名的全球绘画评奖赛。它同时也是利物浦双年展的一部分。曾经获此奖的有彼得·多伊格(Peter Doig), 迈克尔·雷德克尔 Michael Raedecker, 丽莎·玛丽瑞(Lisa Milroy), 再早一些还有理查德·汉密尔顿(Richard Hamilton)和大卫·霍克尼(David Hockney)。约翰·莫尔绘画大赛2010年来到中国举办了首届比赛, 韩锋凭自己的作品“飞机”拿到了第一届上海约翰·莫尔当代绘画大赛的一等奖——“约翰·莫尔大奖”(作品现由DSL基金会收藏)。这一届评委由英国利物浦双年展主席路易斯·毕格斯以及艺术家曾梵志等著名中英艺术圈人士担任。

* M50创意新锐评选 始于2007年, M50创意新锐评选一年一度的评选已经成为了一项重要的艺术活动, 汇集了全国各大美术院校青年学生的优秀作品。评委会大奖是每年20多个奖项中最重要的评选之一。2008年韩锋获奖时的评委有: 丁乙, 王兴伟, 薛松, 周铁海以及著名策展人、现任中国美术馆馆长张晴等。

1972 韩锋生于哈尔滨, 中国

1998 毕业于哈尔滨师范大学艺术学院

2008 M50 创意新锐评选 ** 评委会大奖

2009 研究生毕业于上海大学美术学院

2010 约翰·莫尔 * 绘画大赛(中国)一等奖

媒体联系

press@shanghartgallery.com

t. +86-21 6359 3923

HAN FENG

Duration: 28 February 2014 - 10 April 2014, Daily 10AM-6PM

Venue: ShanghART Main-Space, Bldg 16, No. 50 Moganshan Rd., Shanghai

Artist: HAN Feng

T: +86 21-6359 3923 | F: +86 21-6359 4570 | info@shanghartgallery.com

www.shanghartgallery.com



Han Feng (b.1972) is a subtle painter and a quirky installation artist. In 2008, he received the "Creative M50 Jury Award" and two years later Han Feng won the first prize of "John Moores Painting Prize (China)".

Britain's Saatchi Gallery and Japan's Aichi Triennial both exhibited major works of Han Feng in 2013. In 2012, Han Feng had a solo exhibition at CCCA Manchester and in 2011 his works were shown at the 3rd Biennial at the End of the World in Ushuaia, Argentina as well as in MoCA and Around Space both in Shanghai.

1972 Born in Harbin, China

1998 Graduated from the Harbin Art Institute

2008 Jury Grand Award of 2008 Creative M50**

2009 Graduated from Shanghai University of Art

2010 First Prize of John Moores Painting Prize (China)*

* John Moores Painting Prize The "John Moores Painting Prize" is one of the oldest (established in 1957) and most important painting prizes worldwide. It is also part of the Liverpool Biennial. Winners include Peter Doig, Michael Raedecker, Lisa Milroy, and more back even Richard Hamilton and David Hockney. "The John Moores Painting Prize (China)" was established in 2010 and Han Feng won the First prize for his painting "Airplane" (now in the DSL collection). The jury in 2010 consists of Lewis Biggs, the curator of Liverpool Triennial, artist Zeng Fanzhi and some other celebrities of art circle.

** Creative M50 Established in 2007, Creative M50 is a prize award yearly for young and unique artists from all over China. "The Creative M50 Jury Award" is the most important prize of the over 20 nomination artist from the yearly Creative M50 awards. The 2008 jury members, when Han Feng was awarded the prize, included artists such as Ding Yi, Wang Xing Wei, Xue Song and Zhou Tiehai; and Zhang Qing, the Curator and Director of NAMOC (National Art Museum of China), as well as Jin Weidong of M50 creative district.

Press Enquiries:

press@shanghartgallery.com

t. +86-21 6359 3923